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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Milliárdok fényképezésre? ”

címmel.
Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az "állami vagyon fényképezésére" szolgáló források - az ismert, még a kormányza t

által is felismert visszaélések ismeretében - a jövőben korlátozandók lennének ,

különösen akkor, amikor a kormány az elmúlt 20 év legfájdalmasabb megszorításair a

készül . A költségvetési törvényjavaslatban erre a célra összesen 4,2 milliárd forint van

elő irányozva.

Miért kívánja ismét több milliárdért fényképeztetni az állami ingatlanvagyont,

miközben máshonnan érzékeny mértékű forráskivonásra kerül sor ?

Mennyi pénzt fordított 2010-ben és 2011-ben a kormányzat az állami ingatlanvagyo n

felmérésére?

Milyen eredménnyel járt az állami ingatlanvagyon felmérése eddig ?

Milyen számú, összegű és típusú szerződések alapján kívánja folytatni ezt a

tevékenységet?

Milyen célokat szolgálnak a költségvetési törvényjavaslatban erre a célra el ő irányzott

források?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 11 .
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